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Kommunfullmäktige 

Svar på interpellation av Tomas Ottosson (V) om hur 
Nacka Kommun ska säkerställa möjligheter för den 
biologiska mångfaldens bevarande 
 
Tomas Ottosson frågar i en interpellation om Nacka kommun är beredd att omförhandla 
avtalet med Erstaviks fideikommiss så att alternativt skogsbruk, så kallat plockhyggesbruk, 
införs till förmån för såväl friluftsliv och rekreation som den biologiska mångfalden? 
 

Mitt svar är följande: 
Vi har en ambition att öka andelen skyddad mark i Nacka, från dagens 25% till 30%. Halva 
Nacka ska fortsätta vara grönt och närheten och tillgängligheten till naturen ska säkras, 
samtidigt som vi växer. Det arbetet kommer främst att drivas inom ramen för arbetet med 
ny översiktsplan och en ny grön- och blåstrukturplan och vi kan tänka oss olika typer av 
skydd. Eftersom Erstavik är ett stort och värdefullt område som många verkligen 
uppskattar så är det naturligt att området finns med i detta arbete.  
 
Nacka kommun har sedan lång tid tillbaka avtal med Erstaviks fideikommiss som handlar 
om nyttjande och skötsel av det stora och värdefulla grönområdet Erstavik. Avtalen ger 
Nackaborna tillgång till anlagda leder och badplatser i området, entréer in i området, 
informationsskyltar, fiske, renhållning och samverkan kring skötseln av området.  
 
Nuvarande avtal gick ut vid årsskiftet 2022/2023 och förhandlingar pågår nu om nya 
villkor. Kommunen har redan tagit upp frågan om både ökat skydd och skötselmetoder 
som gynnar biologisk mångfald och rekreationsvärden. Fastighetsägaren är positiv till 
biotopskydd och naturvårdsavtal som ger ett förstärkt skydd för den biologiska mångfalden. 
Jag hoppas att man kan vara klar med nya avtal under året.  
 
 
Mats Gerdau (M) 
Kommunstyrelsens ordförande 
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